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Abstract (en)
[origin: ES8201086A1] The invention concerns a mechanical and electrical coupling device for charges, particularly military charges. Such a
coupling consists of a combination of hanging, steadying and electrical connection means arranged in such a way that the locking of the hanging
means simultaneously and automatically ensures the steadying of the carried charge in all positions with respect to the carrier charge, as well as
their electrical connection, without there being any need to perform adjustment operations. A plurality of charges may thus be firmly connected
together for purposes of transporting them under an aircraft and subsequently ejecting them one by one, beginning with the one furthest from the
aircraft. The invention is applied to the dropping of projectiles in strings.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif d'accouplement mécanique et électrique pour charges, notamment militaires. Un tel accouplement est constitué
par la combinaison de moyens d'accrochage (70), de calage (12) et de liaison électrique agences de telle sorte que le verrouillage des moyens
d'accrochage entraine simultanément et automatiquement sans qu'il soit nécessaire de faire appel à des opérations de réglage, le calage dans
toutes les positions de la charge portée par rapport à la charge porteuse ainsi que leur liaison électrique. Une pluralité de charges peuvent ainsi être
rendues solidaires les unes des autres en vue de leur emport sous un aéronef et être ensuite éjectées une à une en commençant par celle qui est la
plus éloignée de cet aéronef.
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